



JUSTERING AV PROTOKOLL



Protokoll: Kårstyrelsemöte 5

Verksamhetsåret 2024/25

Datum: 2024-11-13

Tid: 09.00

Plats: Eva Wibergs-rummet, Studenternas Hus

Kallade: Kårstyrelsen 24/25, kallelse@gota.gu.se

Närvarande: Charlotta Pettersson*, Siri Larsson*, Linn Andén*, Albert Utgren*, Petrus Hagby*, Maximillian Nilsson Svart*, Angelina Lundquist*, Tove Ekroth*, Moa Clasberg*, Anneli Arohlén, Agnes Nyberg, Anna Haglund (under punkt 5.5)

**=Röstberättigade*

§ 1 Preliminärer

§ 1.1

Mötets öppnande och behöriga utlysande

Föredragande: Charlotta Pettersson

Charlotta Pettersson öppnar mötet klockan 09.03. **Kårstyrelsen beslutar**

att

§ 1.2

Förutsättningsrunda

Föredragande: Charlotta Pettersson

Förutsättningsrunda genomförs.

§ 1.3

Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare

Föredragande: Charlotta Pettersson

Förslag till beslut

Kårstyrelsen beslutar

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
[@gotastudentkar](https://gotastudentkar.se)





att välja Charlotta Pettersson till mötesordförande.

att välja Anneli Arohlén till mötessekreterare.

att välja Tove Ekroth till justerare av dagens protokoll.

att välja Charlotta Pettersson till mötesordförande.

att välja Anneli Arohlén till mötessekreterare.

att välja Tove Ekroth till justerare av dagens protokoll.

§ 1.4 Godkännande av föredragningslistan

Föredragande: Charlotta Pettersson

Förslag till beslut

att godkänna föredragningslistan.

Kårstyrelsen beslutar

att godkänna föredragningslistan.

§ 1.5 Adjungeringar

Föredragande: Charlotta Pettersson

Förslag till beslut

att hålla ett öppet möte.

Charlotta Pettersson yrkar

att behandla punkt 6.1 "Information om potentiella anmälningssärenden" som en stängd punkt.

Kårstyrelsen beslutar

att behandla punkt 6.1 "Information om potentiella anmälningssärenden" som en stängd punkt.

att hålla ett öppet möte förutom punkt "6.1 Information om potentiella anmälningssärenden".

§ 1.6 Avsägelse

Föredragande: Charlotta Pettersson

Inga avsägelse har inkommit.

Förslag till beslut

att lämna punkten.

Kårstyrelsen beslutar

att lämna punkten.

§ 1.7 Föregående mötesprotokoll

Föredragande: Charlotta Pettersson

Adress

Gotabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Protokollen från kårstyrelsemöte 3 och kårstyrelsemöte 4 är justerade och utskickade.

Förslag till beslut

att lägga protokoll från kårstyrelsemöte 3 24/25 och kårstyrelsemöte 4 24/25 till handlingarna.

Kårstyrelsen beslutar

att lägga protokoll från kårstyrelsemöte 3 24/25 och kårstyrelsemöte 4 24/25 till handlingarna.

§ 1.8

Sluttid idag

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

att sikta på 12.00.

Kårstyrelsen beslutar

att sikta på 12.00.

§ 2 Rapporter

§ 2.1

Rapport från presidiet*

Föredragande: Charlotta Pettersson

Kårordförande har arbetat med verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2023/24. Utöver det har presidiet deltagit i ett U6 möte och SFS-medlemsmöte tillsammans med Utbildningsbevakningssamordnaren. Mötet handlade bland annat om att det minskade statsanslaget. Vice kårordförande har bland annat arbetat med att se över stadgarna och varit på möte med Hyresgästföreningen.

Ansökan om kårstatus än inskickad och vi har inte fått några kompletteringar.

Kårstyrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



**Förslag till beslut**

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.2**Rapport presidiebeslut**

Föredragande: Siri Larsson

Följande ekonomiska presidiebeslut har fattats sedan Kårstyrelsemöte 4:

- 2136 SEK på resa till och från U6-möte samt SFS medlemsmöte för Kårordförande, Vice kårordförande och Utbildningsbevaknings-samordnare – Budgetpost 5230 "Resor och representation".
- 454 SEK på ryggstöd till Utsek kontor – Budgetpost 6120 "Kontorsunderhåll"
- 995 SEK på skrivbordsstol till Utsek kontor – Budgetpost 6120 "Kontorsunderhåll".
- 3095 SEK på hotell Linköping U6-möte för Kårordförande, Vice kårordförande samt Utbildningsbevaknings-samordnare – Budgetpost 5230 "Resor och representation".
- 1195 SEK på hotell Örebro SFS medlemsmöte för Utbildningsbevakningssamordnare – Budgetpost 5230 "Resor och representation".
- 1880 SEK på biljetter till HHGS bal – Budgetpost 5230 "Resor och representation".

Kårstyrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Följande äskningar har godkänts sedan Kårstyrelsemöte 4:

Idrottsrådet

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



- Ä-0808 – 450 SEK "Reparationer av badmintonrack".

RecentiorsKommittén

- Ä-0805 – 1500 SEK "Sittning".

Vågen

- Ä-0804 – 1500 SEK "Stughelg".

MatNatSex

- Ä-0812 – 800 SEK "Halloweenpub".

Haddock

- Ä-0809 – 2000 SEK "Sittning".

Lek- och Lärsexmästeriet

- Ä-0814 – 2000 SEK "Sittning".

Byrå6

- Ä-0813 – 4000 SEK för "Sittning".

Följande äskningar har nekats sedan Kårstyrelsemöte 4:

Tongångarne

- Ä-0810 – 6820 SEK "Utrustning (material) till LARM (Föreningsrum Tongångarne och Patriciabaletten).

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.3

Omvärldsbevakning

Föredragande: Siri Larsson

RISH (Internationella Stipendiefonden)

RISH kommer att läggas ner. Fonden syftar till att de ekonomiskt stöd till internationella studenter. Anledningen till nedläggandet är en

Kårstyrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



brist på medel att fördela ut. Fonden planeras att officiellt läggas ner vid årsskiftet då medel fortfarande delas ut löpande från detta år "kull" av stipendiet. Beslut om nedläggning är taget, men ej genomfört.

Budgetpropositionen 2025

- Regeringen vill minska stödet till studentinflytande med 20 miljoner kronor. Finansieringen tas från anslag 2:67. Det här kommer påverka studentkårerna negativt och försvåra arbetet för kårerna med studiebevakning.
- Resurstilldelningssystemet ska utredas. Syftet med detta uppges vara för att möjliggöra en ökad effektivitet i resursfördelningssystemet samtidigt som lärosätens autonomi och råddighet värnas.
- Det ska ske en omfördelning och en neddragning av takbelopp. Detta innebär en omfördelning av vissa lärosätens takbelopp. Syftet med detta är att förse arbetsmarknaden med kompetens som behövs inom exempelvis STEM.
- Regeringen ska se över studiestödssystemet. Studiestödssystemet har inte setts över sedan 2001, och syftet med utredningen är att studiemedlen ska anpassas till dagens och framtida utbildnings- och arbetsmarknadsbehov. Genom utredningen vill regeringen effektivisera rekryteringen till studier samt beakta skuldsättningen.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



- Regeringen har bekräftat planer på att införa månadsprövning av bostadsbidraget, i stället för att stå fast vid behovsprövningen årsvis. Månadsprövningen kan leda till en minskad risk att bli återbetalningsskyldig.
- UKÄ (Universitetskanslersämbetet) får minskade anslag.

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.4

Kårstyrelserapport*

Föredragande: Charlotta Pettersson

Sektionsordförande Utsek: Haft möte med SHAMO, SAMO och Johan Häggman där vi bland annat pratade om en kaffedag som ska genomföras i slutet av november. Vidare diskuterades hur vi ska få in så många åsikter som möjligt kring studenters arbetsmiljö. Haft avstämning med campusservice om att fakulteten ska få en ny SCALA-skärm. Vi har även börjat planera för vårens arbetsmarknadsmässa. Brädspelskvällen med internationella studenter är genomförd, det gick bra! Planering för studentrepresentants-träffen är i full gång!

Vice sektionsordförande Samsek: Har varit lite ledig! Utöver det har jag utvärderat insparken tillsammans med koordinatörerna och planerat för faddertack. Haft möte med flera samseksföreningar och även haft sektionsstyrelsemöte. Sett över nycklar och accesser för samseksföreningar.

Kårstyrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Utbildningsbevakningssamordnare: Jobbat på CSN-frukost! Också deltagit i U6-möte och SFS-medlemsmöte. Mycket tid har lagts på att planera Shamo/samo-träff och träffar för studentrepresentanter, se över dokument och och sitta i diverse arbetsgrupper. Har även jobbat med julkalendern vilket är kul!

Sektionsordförande Samsek: Haft möte med organisationskartläggningsgruppen och jobbat på CSN-frukost. Planerat inför sektionsstyrelsemöte. Varit i Uppsala med Tove! Möte med föreningarna på Samsek. Deltog även på Samo/Shamo-träffen tillsammans med Linn. Planerat inför kaffedag.

Event- och föreningssamordnare: CSN-frukost och Comedy Club har arrangerats och allt gick bra! Haft möte med representanter från Mediateknik och börjat bygga upp en bra relation där. Sett över möjligheten för vilka evenemang vi kan ha i husen. Haft möte med Valand och planerat framtida samarbete. Påbörjat planeringen inför GötaGröten. Även haft flera möten med olika personer, lagt lite extra fokus på hur vi kan nå ut till engelsktalande studenter. Hållit i min första egna föreningsträff, det var kul! Slutligen haft möte med Orbi och fortsatt samarbete med dem framöver.

Sektionsordförande Natsek: Varit i kontakt med Linnékåren angående optikerstudenterna med syfte att involvera dem mer. Haft arbetsplats-genomgång med Anna. Sett över lunchplatser på Natrium tillsammans med en projektgrupp från fakulteten. Ännu ett möte har skett med konservatorstudenterna tillsammans med studenter därifrån, student- och

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



doktorandombuden och representanter från universitetet. Varit på arbetsmarknadsmässa i Uppsala tillsammans med arbetsmarknadsansvarig i min styrelse.

Sektionsordförande IT-sek: Varit med på CSN-frukost och Comedy Club. Haft kaffedag med tema arbetsmiljö. Deltagit i sista verksamhetsdialogen för IT-fakulteten, den var intressant. Tycker vi hade en rimlig diskussion angående samarbetet mellan tre campus nu när det blir en ny fakultet snart. Haft möte med doktorandkommittén på IT och sett över deras behov. Även deltagit i prefektråd på Natsek. Poddad med Johan Häggman. Varit en hel del arbetsgruppsmöten och jag var också med på SAMO/Shamo-träffen!

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.5

VoteIT

Föredragande: Charlotta Pettersson

Under kårstyrelsemöte 4 beslutade kårstyrelsen att bli medlemmar i föreningen VoteIT för att använda deras digitala mötesverktyg under våra fullmäktigemöten.

Sedan föregående kårstyrelsemöte har Organisationssamordnare haft kontakt med en ansvarig för föreningen VoteIT gällande vår önskan om att bli medlemmar.

I mailkontakten som förekommit har det framgått att medlemskap hanteras med kalenderår. Detta innebär till en början att om vi hade önskat att använda oss av VoteIT under fullmäktigemöte 3 i december hade vi

Kårstyrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

ORDNINGSFRÅGA

Charlotta Pettersson yrkar

att ajournera mötet i 10 minuter, till 09.56.

Kårstyrelsen beslutar

att ajournera mötet i 10 minuter, till 09.56.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





behövt betala medlemsskapsavgiften på 10.000SEK för mötet i december för att sedan betala medlemsavgiften igen i januari. Efter ytterligare kontakt med ansvarig från VoteIT fick vi ett erbjudande om att köpa ett möte för 3000SEK i december månad. Detta erbjudande tackade presidiet nej till då vi anser att det blir för knappt med tid att lära upp de som kommer vara ansvariga för VoteIT och fullmäktige innan fullmäktigemöte 3.

Det innebär alltså att man ämnar bli medlemmar i föreningen VoteIT i januari 2025 för att sedan använda mötesverktyget verksamhetsåret ut (och troligtvis föreslå nästkommande styrelse att fortsätta använda VoteIT tills medlemskapet löper ut). Tanken är även att ha upplärning/utbildning för relevanta personer under november och eventuellt december 2024.

Utbildningarna omfattar upplärning gällande användandet och administrering av verktyget. En kommer förslagsvis hållas av en från föreningen VoteIT samt en av Erika Darljung från Styrelsepost.

Kårstyrelsen uppmärksammar att det kan bli svårt för våra föreningar att ta del av mötesverktyget framöver så som det ser ut i dagsläget.

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 3 Valärenden

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Inga valärenden föreligger.

§ 4 Beslutsärenden

§ 4.1

Bordlagd punkt – Förslag till beslut: Utveckla en protokollbank i medlemsportalen

Föredragande: Charlotta Pettersson

Förslag till beslut

att uppdra Montania att utveckla en protokollbank på medlemsportalen.

att kostnaden för att utveckla en protokollbank är upp till 27 000 SEK.

att den löpnade månadskostnaden för support är 750 SEK.

Tilläggsyrkande från kårstyrelsemöte 3:

att uppdraga presidiet att ta fram ett förslag på stadgerevidering om stadgetolkningsnämnden anser det behövt.

Charlotta Pettersson yrkar

att lyfta frågan till fullmäktige för beslut.

Charlotta Pettersson drar tillbaka sitt yrkande.

Charlotta Pettersson yrkar

att föreslå fullmäktige att protokoll från fullmäktige-, kårstyrelse- och sektionstyrelsemöten endast ska vara

ORDNINGSFRÅGA

Siri Larsson begär provvotering angående "att uppdra Montania att utveckla en protokollbank på medlemsportalen".
Provvotering genomförs.

ORDNINGSFRÅGA

Albert Utgren justerar ut sig.
Röstlängden justeras till 8 personer.

ORDNINGSFRÅGA

Albert Utgren justerar in sig.
Röstlängden justeras till 9 personer.

ORDNINGSFRÅGA

Charlotta Pettersson begär votering.
Votering genomförs.

Kårstyrelsen beslutar

att skicka en diskussionspunkt till Fullmäktigemöte 3 med syfte att fullmäktige ska ta ställning angående vilka som ska ha möjlighet att läsa protokoll från fullmäktige-, kårstyrelse-, och sektionstyrelsemöten.

att avslå att uppdra Montania att utveckla en protokollbank på medlemsportalen.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



tillgängliga för fullvärdiga medlemmar i Göta studentkår.

Moa Clasberg yrkar

att skicka en diskussionspunkt till Fullmäktigemöte 3 med syfte att fullmäktige ska ta ställning angående vilka som ska ha möjlighet att läsa protokoll från fullmäktige-, kårstyrelse-, och sektionsstyrelsemöten.

att avslå att kostnaden för att utveckla en protokollbank är upp till 27 000 SEK.

att avslå att den löpnade månadskostnaden för support är 750 SEK.

att avslå att uppdraga presidiet att ta fram ett förslag på stadgerevidering om stadgetolkningsnämnden anser det behövt.

ORDNINGSFRÅGA

Charlotta Pettersson yrkar

att ajournera mötet i 5 minuter, till 11.05.

Kårstyrelsen beslutar

att ajournera mötet i 5 minuter, till 11.05.

§ 4.2

Uppdragsbeskrivning sektionsstyrelseledamot med studentpolitiskt ansvar

Föredragande: Siri Larsson

Förslag till beslut

att föreslå fullmäktige att anta uppdragsbeskrivning sektionsstyrelseledamot med studentpolitiskt ansvar.

Kårstyrelsen beslutar

att föreslå fullmäktige att anta uppdragsbeskrivning sektionsstyrelseledamot med studentpolitiskt ansvar.

§ 4.3

Upphäva styrdokument

Föredragande: Siri Larsson

Förslag till beslut

att upphäva Regler för arbetsmarknadsrelaterade aktiviteter och marknadsföring för externa parter.

ORDNINGSFRÅGA

Charlotta Pettersson yrkar

att fatta beslut i klump.

Kårstyrelsen beslutar

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



att upphäva Regler för bokning och användning av bilar via bilpooler.

att upphäva Prislista för arbetsmarknadsrelaterade aktiviteter.

att fatta beslut i klump.

att upphäva Regler för arbetsmarknadsrelaterade aktiviteter och marknadsföring för externa parter.

att upphäva Regler för bokning och användning av bilar via bilpooler.

att upphäva Prislista för arbetsmarknadsrelaterade aktiviteter.

§ 4.4

Anta Göta studentkårs medlemsvillkor

Föredragande: Siri Larsson

Förslag till beslut

att anta Göta studentkårs medlemsvillkor.

Kårstyrelsen beslutar

att anta Göta studentkårs medlemsvillkor.

§ 5

Diskussionsärenden

§ 5.1

Vart är vi på väg?

Föredragande: Charlotta Pettersson

Syftet med att regelbundet ha en diskussionspunkt under kårstyrelsemötena som heter "varter vi på väg?" är att arbeta strategiskt med hållbart engagemang och organisationsutveckling.

Just nu befinner sig Göta studentkår som organisation inför en stor utmaning rörande det minskade extra statsanslaget och dess påverkan på kårens ekonomi.

Detta innebär att vi måste undersöka kårens verksamhet och vilka behov vi har och vilka resurser som krävs för att

Kårstyrelsen beslutar

att notera diskussionen.

ORDNINGSPÅRÅGA

Siri Larsson yrkar

att behandla punkt 5.5 direkt efter punkt 5.1

Kårstyrelsen beslutar

att behandla punkt 5.5 direkt efter punkt 5.1.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





uppfylla dessa behov. Detta till trots är Göta studentkår en organisation som kontinuerligt utvecklas oavsett kårens förutsättningar då vi är en levande organisation.

För att kunna uppnå de mål verksamheten har och dess syfte är organisationsutveckling en ständigt aktuell fråga. För att kunna fortsätta med organisationsutvecklingsarbetet är det därför viktigt att föra diskussioner om vår verksamhets förbättringspotential, förbättringsmöjligheter och behov.

Resurser vi har till vårt förfogande är såklart något som bör ha i åtanke, men för att kunna avgöra vilka resurser vi har och hur vi bör använda dem behöver vi ha definierade behov och mål.

Vi ska därför diskutera följande frågor med temat organisationsutveckling:

- Vilka behov har vår verksamhet som i dagsläget inte uppfylls?
- Hur kan vi säkerställa att verksamhetens behov uppfylls?
- Vilket tanke- och/eller tillvägagångssätt bör vi ha i arbetet med organisationsutveckling?
- Vad behöver vi mer av?
- Vad behöver vi mindre av?
- Hur kan vi driva utvecklingsarbetet framåt?

Charlotta: Jag tycker att vår verksamhetsstrategi är ett bra verktyg som visar organisationens riktning och därmed också vilka mål vi vill uppfylla och

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



vilka behov vi har. Jag tycker att vi bör ha ett långsiktigt tankesätt i den här organisationen och en strategi möjliggör delvis det. En sak som jag har identifierat som jag skulle vilja ändra är arbetsbelastningen för heltidsarvoderade under insparken. Vidare tycker jag att vår digitala närvaro på sociala medier är väldigt bra, men i längden ställer jag mig frågan om det i framtiden finns behov av att två personer arbetar med det på heltid? Framöver tänker jag mig att vi kan lägga upp arbetet annorlunda.

Siri: Jag håller med vad Charlotta säger, vidare tycker jag även att det finns ett behov av strategisk medlemsrekrytering. Vi behöver kompetensutveckling i flera ämnen, bland annat medlemsrekrytering, ledarskap och konflikthantering. Vidare tror jag att det är viktigt att vi ser över organisationens behov utifrån exempelvis hur många anställda och heltidarroller som behövs. Därmed skulle jag vilja se över hur vi arbetar på sektionsnivå och hur vi kan strukturera upp arbetet för att det i längden endast ska vara en heltidarroll per sektion.

Petrus: Jag håller med Siri. Vidare tror jag att vi kan bli bättre på att nyttja de centrala rollerna för att effektivisera arbetet på sektion och få mer stöd i det arbetet.

Moa: När det kommer till att driva utvecklingsarbetet framåt tror jag det är viktigt att inkludera sektionsstyrelseledamöter i arbetet med verksamhetsstrategi och verksamhetsplan.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Jag tror att det är fördelaktigt att inkludera sektionsstyrelseledamöter då ökad kännedom om det strategiska arbetet gynnar oss på sikt.

Charlotta: Jag tror också att vi har resurser från Göteborgs universitet som vi kan använda oss mer av. Exempelvis Johan Häggman och Per Haglund. Det skulle också ge oss mer kontinuitet i vissa arbetsuppgifter.

§ 5.2

Den ekonomiska situationen och framtida åtgärder

Föredragande: Siri Larsson

Kårstyrelsen har under tidigare kårstyrelsemöten diskuterat Göta studentkårs framtida ekonomiska situation.

Kårstyrelsen beslutar

att notera diskussionen.

Den framtida ekonomiska situationen innebär en minskning i mängden intäkter vi har, vilket kommer påverka vilka utgifter organisationen i framtiden kommer kunna ha.

ORDNINGSFRÅGA

Charlotta Petterson yrkar

att ajournera mötet i 5 minuter, till 12.14.

Tidigare har fokus på diskussionen framför allt varit utifrån ett informerande syfte. Nu är det nödvändigt att ha en diskussion med ett mer lösningsorienterat fokus. Vidare är det viktigt att påpeka att i dagsläget kommer den här diskussionen inte mynna ut i någon form av beslut, utan syftet med diskussionen är snarare ge oss själva underlag för eventuella åtgärder i framtiden och att våga prata om alla olika typer av scenarier som kan komma att behöva beslutas om senare.

Kårstyrelsen beslutar

att ajournera mötet i 5 minuter, till 12.14.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Utifrån detta ska kårstyrelsen diskuterar följande:

- Vilka åtgärder kan vi genomföra för att minska våra utgifter?
- Hur ser vår organisation ut om några år i förhållande till antal heltidare och personal?
- Vilken/vilka av vår verksamhet är något vi måste arbeta med och finns det något i vår verksamhet som kan prioriteras bort?

Linn: Vi skulle kunna kolla på vilka utgifter vi har och hur vi kan minska dem, exempelvis medlemsavgifter till samarbetsorgan och licenser vi betalar för olika system.

Charlotta: Jag undrar om vi behöver ha två kommunikatörer på heltid. Som jag sa innan så är den digitala närvaron viktig men jag tror inte att båda rollerna behöver arbeta 100%. Lite liknande tror jag kring ekonomen, behöver vi ha en ekonom som arbetar på 100%? Vi har ju även en heltidarroll med ekonomiskt ansvar som tar en stor del av ekonomiarbetet. Vidare tror jag också att vi ska se över antal heltidare totalt.

Siri: Jag kommer att vara rak nu. Våra största kostnader är löner och arvoden så det är där vi behöver agera först. Först och främst tror jag att vi behöver gå mot att endast ha en heltidarroll per sektion. Det är inget vi kan införa till nästa verksamhetsår men på sikt tror jag att det skulle vara möjligt att ha en ordförande för den nya sektionen (IT/Nat) och att fasa ut vice sektionsordförande på Samsek. Sen är jag

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



inne på samma spår som Charlotta angående att minska anställningsprocenten för kommunikatör/kommunikatörer och ekonomen. Sen tänker jag att vi ska se över möjligheten att få ekonomiskt bidrag för en del av lönen vi betalar vår kanslist. Vår kanslist arbetar för flertalet av studentkårerna samt jobbar med lokalbokningar i huset för alla. Vidare vet jag att SAKS får ekonomiskt bidrag från sin fakultet för sin verksamhet, och vi skulle kunna undersöka om det är möjligt att vi får bidrag för exempelvis arvode för en sektionsheltidare eller liknande.

Albert: Jag tycker vi ska se över hur mycket vi kan använda donationen Studenternas Hus för fler av våra studiesociala evenemang. Donationen idag används ju till evenemang i Studenternas Hus men kan man se över att få bidrag till studiesociala evenemang på sektionerna också exempelvis?

Tove: Jag är lite inne på samma spår som Charlotta och Siri, Samsek är ju den enda sektionen i dagsläget som har två heltidare. En långsiktig lösning skulle absolut kunna vara att det är en heltidare per sektion men kanske även att vi ska införa en central heltidarroll som ska arbeta med att stötta sektionerna?

Petrus: Finns det en möjlighet att Göta studentkår startar bolag precis som HHGS? De har väldigt god ekonomi och det kanske kan finnas saker vi kan lära oss av dem.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Charlotta: Vi får idag medlemssystemet gratis från GU just för att vår kanslist administrerar systemet för andra studentkårer än Göta studentkår. Det är lite därifrån idén kommer om att eventuellt få bidrag för kanslistens lön.

Siri: Jag vill bara förtydliga, som läget ser ut idag så kommer det vara väldigt svårt att endast vara en heltidare på Samsek, men idén är att på sikt arbeta med en omorganisering och omstrukturering på Samsek och därmed arbeta mot målet att fasa ut vicerollen som heltidare.

I dagsläget vet kårstyrelsen inte exakt när beslut faktiskt ska tas i relation till den ekonomiska situationen och eventuella insatser för detta.

§ 5.3

Valand

Föredragande: Albert Utgren

Event- och föreningssamordnaren har varit i samtal med Freddy på Valands huset. Det var en bra diskussion och det diskuterades olika idéer kring samarbetet. En av idéerna var att ha en julfest på Valand, som en julavslutning.

Kårstyrelsen beslutar

att notera diskussionen.

Vidare diskuterades även sittningar, då Valand varit väldigt nöjda över de evenemang som genomförts där.

Diskussionspunkter:

- › Vill vi ha en julfest?
- › Hur ser vi på att ha finalsittningar på Valand mer koncist?

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Linn: Jättekul med julfest tycker jag!
Speciellt om det inte blir mycket arbete
från oss utöver marknadsföring.

Siri: Ja jag håller med Linn, så länge det
inte blir för mycket jobb! Sen tycker jag
absolut att man kan diskutera med
sektionerna angående finalsittningar där
framöver.

Albert: Datum för julfest skulle i sådana fall
vara 14 december!

Charlotta: Är tanken att julfesten bara ska
vara för våra medlemmar/studenter?

Albert: Vi tänkte absolut att det skulle vara
fördelaktigt för medlemmar i Göta
studentkår. Exempelvis billigare biljettpris.
Kan också se över möjligheten att ha
exklusiv kö för medlemmar eller att
medlemmar kan komma in billigare mellan
vissa tider.

Moa: Jag tycker att Valand är en bra lokal
för finalsittningar. Men något som vi
uppmärksammat innan är att vi fått lite
olika pris från dem vid sittningar där? Värt
att ta med framöver är att vi alla borde få
samma pris i sådana fall.

Agnes: Som insparkskoordinator
underlättade det mycket att använda
Valand för finalsittningen!

§ 5.4 Diskussion om incidentrapport

Föredragande: Siri Larsson

Under fullmäktigemöte 2 valde författarna **Kårstyrelsen beslutar**
av Incidentrapporten att dra tillbaka sin

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



rapport. Detta valdes att göras på grund av att ärendet hanterats felaktigt.

att bordlägga punkten till kårstyrelsemöte 6.

Den felaktiga hanteringen innefattade bland annat ett möte där maktfördelningen var skevt fördelat från vårt håll, men även att personen rapporten handlade om inte fått någon information om att en incidentrapport skrevs till fullmäktigemöte 2.

Då personen inte fick informationen lyftes inte personens sida i rapporten och hen fick inte möjlighet att läsa rapporten innan handlingarna skickades ut. Personen fick även inte information om hur rapporten skulle informeras om under fullmäktigemötet.

Utifrån detta kan vi identifiera ett antal brister i vårt arbete. Därmed anses det viktigt att ha en diskussion med kårstyrelsen om vad som gick fel i denna process samt vad vi kan göra för att undvika att ett ärende blir felhanterat på detta sätt i framtiden.

Diskussionspunkter:

- › Vad kan vi identifiera gick fel i hanteringen av detta ärende?
- › Hur kan vi undvika att ett ärende blir felhanterat på detta sätt i framtiden?

Siri Larsson yrkar

att bordlägga punkten till kårstyrelsemöte 6.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



§ 5.5

Diskussion om medlemskap

Föredragande: Siri Larsson

Under fullmäktigemöte 2 bordlades punkt 4.2 gällande en motion om ett tre-årigt medlemskap samt kårstyrelsens motionssvar till detta.

Anledningen till detta är att det under diskussionen kom fram både förslag på ett tvåårigt medlemskap och ett treårigt medlemskap. Då kårstyrelsen inte hade haft möjlighet att ta ställning till ett tvåårigt medlemskap yrkades det därmed på att bordlägga punkten.

Diskussionen som fördes under fullmäktigemöte 2 var att ifall Göta studentkår väljer att införa ett treårigt medlemskap så finns det anledning att även införa ett tvåårigt medlemskap för att möjliggöra ett medlemskap som även täcker längden av ett mastersprogram.

Utifrån detta behöver kårstyrelsen ta ställning till om de vill föreslå fullmäktige att införa två nya medlemskap, eller endast ett, samt vilken längd medlemskapen ska ha.

Diskussionspunkter:

- Anser kårstyrelsen att det finns möjlighet att införa två nya längder på medlemskap till nästa verksamhetsår?
- Hur kommer arbetsbelastningen med nya längder på medlemskap se ut för vår kanslist?

Kårstyrelsen beslutar

att notera diskussionen.

**Protokollsanteckning: Punkten behandlades efter punkt 5.1 men före punkt 5.2.*

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



- Om kårstyrelsen endast vill införa ett nytt medlemskap, föredras ett treårigt eller ett tvåårigt medlemskap?

Siri: Jag tror att det kan vara bra att börja med att införa en ny typ av medlemskap först. Efterhand kan man senare införa fler olika typer av längder på medlemskap. Därav tycker jag att vi ska börja med att införa ett tvåårigt medlemskap då jag tror att fler skulle köpa det än ett treårigt.

Charlotta: Jag håller med Siri.

Petrus: Jag skulle vilja kolla med Anna angående arbetsbelastning.

Anna: Ja alltså det är svårt att avgöra hur arbetsbelastningen kommer att påverkas. Den stora grejen är att ju fler medlemskap det finns att välja mellan desto fler frågor kommer att inkomma vilket såklart ökar min arbetsbörda. Jag är även rädd att de olika alternativen kan skapa mycket förvirring och även orsaka att det blir fel vilket kan göra folk upprörda när de inte kan få tillbaka pengar om de köper "fel medlemskap".

Siri: Jag tror att ett tvåårigt medlemskap faktiskt kommer att öka vårt medlemsantal vilket kommer gynna oss på sikt då många faktiskt bara glömmer att förnya sitt medlemskap.

Moa: Om vi ska tänka långsiktigt så tror jag att ett treårigt medlemskap är rätt väg att gå. Då den absoluta majoriteten av våra utbildningar är treåriga. Däremot tror jag

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



att ett tvåårigt medlemskap är bättre att börja med och jag håller med om att vi inte ska införa båda samtidigt för att minska förvirringen. Därav är jag för att först införa ett tvåårigt medlemskap.

Linn: Jag håller med om att vi ska börja med att införa en ny typ av medlemskap. Dock tror jag att det är bra att börja med det treåriga och sen införa det tvååriga senare. Det gynnar nya studenter. En risk jag ser med det tvååriga är att folk kan glömma att förnya det när de är på sitt sista år.

Siri: Jag tror att argumenten för och emot ett tvåårigt eller ett treårigt är lite samma. Jag tror att det är viktigast att vi väljer ett och då tycker jag fortfarande att vi ska börja med ett tvåårigt.

Albert: Jag tror att som ny student köper du typ alltid ett terminsmedlemskap eller ett årsmedlemskap. Detta då man inte vet om man kommer att vilja vara medlem på lång sikt eller engagera sig. Därför tror jag att ett tvåårigt medlemskap främst kommer att användas av studenter som inte går sitt första år. Så jag lutar mot ett tvåårigt istället för ett treårigt.

Agnes: På Samsek är de flesta utbildningar upplagda på ett sådant sätt att sista terminen är valfri och många åker iväg, därför tror jag att fler skulle köpa ett tvåårigt.

Linn: Örebro studentkår har precis infört ett treårigt medlemskap, de har ungefär samma medlemsantal som vi har men

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



representerar bara typ hälften så många studenter som vi gör. När vi pratade med dem berättade de att cirka 200 nya studenter hade köpt ett treårigt medlemskap.

Moa: SUS har också ett treårigt medlemskap, det hade varit intressant att se hur många av de medlemskapen de säljer per år.

Siri: Angående Örebro så vill jag säga att de också har hög anslutningsgrad på grund av att man måste vara medlem för att delta på insparken. Sen vill jag tillägga att jag tror på ett treårigt medlemskap också men jag tycker fortfarande att vi ska börja med att införa ett tvåårigt.

Tove: Jag tycker också att vi ska börja med ett tvåårigt medlemskap. Det är enklare att lägga till än ta bort. Just nu har vi ju termins- och årsmedlemskap så det blir ett naturligt nästa steg.

§ 6 Övriga frågor

§ 6.1

Information om potentiella anmälningsärenden (stängd punkt)

Föredragande: Charlotta Pettersson

[Redacted text block]

[Redacted text block]

ORDNINGSFRÅGA

[Redacted text block]

Röstlängden består nu av 8 personer.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





JUSTERING AV PROTOKOLL



[Redacted text block]

[Redacted text block]

[Redacted text block]

§ 7 Mötets avslutande

§ 7.1

Mötesutvärdering

Föredragande: Mötesordförande

Mötesutvärdering sker.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





JUSTERING AV PROTOKOLL



§ 7.2

Nästa möte

Föredragande: Mötessekreterare

Extrainsatt Kårstyrelsemöte 1 är planerat till 24-11-27 klockan 09.00 och Kårstyrelsemöte 6 är planerat till 24-11-27 klockan 13.00.

§ 7.3

Mötets avslutande

Föredragande: Mötesordförande

Mötesordförande avslutar mötet klockan 12.47.

Justering av protokoll

Charlotta Pettersson,
Mötesordförande

Anneli Arohlén,
Mötessekreterare

Tove Ekroth,
Justerare

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar

